
PROTOKÓŁ Nr XXXIII/14
z XXXIII posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 7 listopada 2014 roku.

Sesja  Rady  Gminy  Mielnik  rozpoczęła  się  w  sali  konferencyjnej  Urzędu  Gminy
Mielnik ul. Piaskowa 38 o godz. 900, zakończyła się o godz. 1145

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcia XXXIII sesji Rady Gminy Mielnik dokonała  Przewodnicząca Pani Alina
Hackiewicz-Stępień.
Pani  Przewodnicząca  powitała  radnych  i  gości  obecnych  na  sesji.  Stwierdziła,  że  na
ustawowy skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 12 radnych.

Na protokolanta obrad Przewodnicząca powołała Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pani  Maria  Boguszewska zgłosiła  wniosek  o  uzupełnienie  porządku  obrad  o  punkt
„Rozpatrzenie odwołania Pani H      A              , nauczyciela Zespołu Szkół im. Unii
Mielnickiej w Mielniku, w sprawie anulowania wypowiedzenia najmu lokalu mieszkalnego w
budynku szkolnym przy ul. Brzeskiej 132”.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 12 radnych, przyjęła wniosek Pani radnej
Boguszewskiej.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  12  radnych,  ustaliła  porządek  obrad
XXXIII sesji Rady Gminy w następującym brzmieniu:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  obniżenia  ceny  skupu  żyta  za  okres  11  kwartałów

będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2015.
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków

transportowych.
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2014.
10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy

Mielnik na lata 2014-2025.
11. Podjęcie uchwały w sprawie utraty mocy uchwały nr XII/50/07 Rady Gminy Mielnik

z dnia 19 grudnia 2007 r. w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości w ramach
pomocy de minimis.

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  nabywania,  zbywania  i  obciążania
nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub najmu na czas oznaczony
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dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony.
13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i  Przeciwdziałania  Narkomanii  na 2015
rok.

14. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia taryfy  cenowej  dla  zbiorowego
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mielnik.

15. Rozpatrzenie odwołania Pani H          A                     , nauczyciela Zespołu Szkół  im.
Unii  Mielnickiej  w Mielniku,  w sprawie anulowania  wypowiedzenia  najmu lokalu
mieszkalnego w budynku szkolnym przy ul. Brzeskiej 132.

16. Sprawozdanie z prac Komisji Rady Gminy Mielnik za 2014 rok.
17. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych złożonych Przewodniczącemu

Rady Gminy i Wójtowi Gminy w 2014 roku.
18. Wolne wnioski.
19. Zakończenie obrad.

Do   punktu 3.

Pani Przewodnicząca Rady  poinformowała,  że protokół z XXXII sesji  Rady Gminy jest
wyłożony na sali  obrad i  jeżeli  do końca sesji nie  zostaną zgłoszone do niego uwagi lub
poprawki, zostanie przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.

Do punktu 4.

Pan Wójt przedstawił informację o swojej pracy między sesjami.
Poinformował,  że  w  omawianym  okresie  w  gminie  trwały  bieżące  prace  związane  z
inwestycjami i funkcjonowaniem Urzędu Gminy. Zostały zakończone negocjacje i podpisano
umowę  z  firmą  Emitel  na  instalację  nadajników  i  emisję  programu  telewizji  regionalnej
Białystok. 

Do punktu 5.

Zapytanie Pana Witolda Terebuna
Pan radny zapytał czy jeszcze w tej kadencji dojdzie do naprawy barierek przy cerkwi i czy
zostanie odkrzaczona droga gminna, która prowadzi przez Osienniki w Tokarach.

Zapytanie Pana Stefana Troca
1) Pan radny przypomniał,  że minął termin wykonania kanalizacji  w Osłowie. Trwają

tam dalej prace, skoro firma nie wywiązała się ze zobowiązań, będzie musiała zapłacić
kary. Firma jednak nie kończy tego co powinna skończyć, podejmuje się innych prac
poza  zakresem  umowy  robiąc  przyłącza.  Czy  jest  to  wiadome  dla  inwestora
(inspektorem  nadzoru  jest  pracownik  Urzędu  Gminy),  że  firma  realizuje  takie
przyłącza?  Jest  to  naciąganie  ludzi,  bo  jeśli  ktoś  próbuje  negocjować  z  firmą,  to
oferują cenę 100 zł. za 1 metr przyłącza. Przy tych pracach nie przestrzegają zasad, nie
zagęszczają  nic,  tylko  układają.  Z  wiedzy Pana radnego wynika,  że  cena  1  metra
takiego przyłącza innych firm wynosi 60 zł. Pan radny zapytał, czy działania tej firmy
są dla gminy znane.
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2) Pan  radny  zapytał,  dlaczego  Pan  Wójt  na  zakończenie  kadencji  nie  przedstawił
szerszej informacji o pracach w trakcie kadencji. Przypomniał, że w połowie kadencji
Pan Wójt przedstawił informację na ten temat. Wyborcy zadają pytania w tej sprawie.
Zapytał  o  projekty  które  nie  zostały  zrealizowane,  czy  Pan  Wójt  jest  w  stanie
przedstawić  koszty  tych  projektów.  Na  ten  temat  radni  wielokrotnie  składali
interpelacje  i  zapytania  i  nie  uzyskali  odpowiedzi.  Czy te  projekty będą ważne w
następnej kadencji? Przytoczył  wypowiedź Pana Wójta z sesji na temat  zapewnień
składanych przez Wicemarszałka, że gmina do kładki nie dołoży ani złotówki. Wyszło
na to, że gminę kosztowało to grube pieniądze. Pan radny ma odczucie, że radni byli
czasami  manipulowani,  składano  im  obiecanki  i  w  tej  sytuacji  trudno  było  nie
podnieść ręki w sprawie kładki. Raz jeszcze poprosił Pana Wójta o przedstawienie
informacji na temat zrealizowanych przez gminę projektów.

3) Pan radny zapytał dlaczego w porządku obrad nie zamieszczono punktu odpowiedzi
na interpelacje i zapytania radnych.

Pani Przewodnicząca poinformowała, że przez pomyłkę pisarską punkt ten nie znalazł się w
porządku obrad. Przeprosiła radnych za tę sytuację i zgłosiła wniosek w sprawie uzupełnienia
porządku obrad o punkt ”Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych”.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  12  radnych,  wprowadziła  do  porządku
obrad jako  punkt 18 ”Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych”.

Do punktu 6.

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek
podatku od nieruchomości.

Pani Przewodnicząca poinformowała, że projekt uchwały w sprawie określenia wysokości
stawek podatku od nieruchomości uzyskał pozytywną opinię Komisji Rady.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  12  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXXIII/240/14 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 7.

Pan Wójt poinformował, że w oparciu o dyskusję przeprowadzoną na posiedzeniu komisji
wprowadza autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na obniżeniu ceny skupu żyta do
celów wymiaru podatku rolnego z kwoty 61,37 zł. za 1 q do kwoty 15 zł. za 1 q.

Pani Przewodnicząca poinformowała, że projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu
żyta za okres 11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy
2015 z kwotą 15 zł. za 1 q uzyskał pozytywną opinię Komisji Rady.
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Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  12  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXXIII/241/14 w  sprawie  obniżenia  ceny  skupu  żyta  za  okres  11  kwartałów  będącej
podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2015.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 8.

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek
podatku od środków transportowych.
Pani Przewodnicząca poinformowała, że projekt uchwały w sprawie określenia wysokości
stawek podatku od środków transportowych uzyskał pozytywną opinię Komisji Rady.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  12  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXXIII/242/14 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 9.

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na
rok 2014.

Pan Sławomir Pytel zapytał  dlaczego  w załączniku  inwestycyjnym  nie  została  dopisana
budowa przedszkola. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że ustalono na komisjach, że materiały robocze radnych nie będą
zmieniane a w uchwale w załączniku inwestycyjnym budowa przedszkola zostanie zapisana.
Z Zielonej klasy zdejmujemy kwotę 50 tys. zł. i dzielimy ją w następujący sposób: 40 tys. na
budowę przedszkola i 10 tys. na remonty dróg.

Pani  Przewodnicząca  Rady zaproponowała,  aby  w  trakcie  przerwy  przekazać  radnym
poprawiony załącznik zadań inwestycyjnych.

Pani Maria Boguszewska
W związku  z  faktem,  że  Województwo Podlaskie  rozwiązało  porozumienie  partnerskie  z
Gminą Mielnik na realizację zadania “Budowa kładki pieszo-rowerowej przez rzekę Bug w
miejscowości Niemirów” z powodu nie zawarcia przez gminę umowy z wykonawcą robót
budowlanych w terminie określonym w porozumieniu, Pani radna zapytała, z jakiego powodu
doszło do niepodpisania w terminie tej umowy.

Pan Wójt Gminy
Mieliśmy porozumienie z Urzędem Marszałkowskim na budowę kładki pieszo-rowerowej z
terminem zawarcia umowy do 22 września br. W dniu 22 września mieliśmy jeszcze trwający
przetarg, którego rozstrzygnięcie miało nastąpić 8 października. Urząd Marszałkowski uznał,
że pozostaje bardzo krotki okres na realizację, brak było ostatecznego potwierdzenia PARR
dla tej inwestycji i dlatego postanowił rozwiązać z nami umowę.
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Pani Maria Boguszewska odniosła się do sprawy budowy przedszkola. Przypomniała, że w
czerwcu  br.  w  sprawie  tej  zwołana  została  nadzwyczajna  sesja  Rady  Gminy.  Zapytała,
dlaczego  od razu  Pan  Wójt  nie  wydał  zlecenia  na  wykonanie  dokumentacji  projektowej.
Skoro odbywamy w tej sprawie nadzwyczajną sesję, to niezrozumiałe jest nie podjęcie do tej
pory działań w tej sprawie.

Pan Wójt Gminy wyjaśnił, że sesja została zwołana z jego inicjatywy po to, aby Rada Gminy
podjęła  decyzję  w  sprawie  dalszego  funkcjonowania  przedszkola.  Od  tamtego  czasu
wykonywaliśmy  działania  związane  ze  zorientowaniem  się  i  pozyskaniem  środków
finansowych na ewentualną budowę przyszłego przedszkola. W tym czasie analizowaliśmy
również wszystkie możliwe lokalizacje tego obiektu. Okres zimowy jest dobrym czasem na
projektowanie  i  być  może  władze  gminy  przedstawią  nowej  radzie  kilka  propozycji
związanych z lokalizacją. Zostanie to przedstawione i będzie dyskutowane z Zespołem Szkół
i pracownikami przedszkola oraz z Radą Rodziców.

Pani Maria Boguszewska stwierdziła, że Rada Gminy zobowiązała Pana Wójta w czerwcu
br. do wykonania tego zadania z kwotą 700 tys. zł. W takiej sytuacji Wójt nie musiał szukać
środków finansowych na wykonanie projektu. Pani radna uznała wyjaśnienia Pana Wójta za
niewiarygodne.

Pan Sławomir Pytel
Odnosząc się do wypowiedzi Pana Wójta nt. zamierzonych konsultacji w sprawie budowy
nowego  przedszkola  poinformował,  że  uczestniczył  w  Zespole  Szkół  w  zebraniu  rady
rodziców  gdzie  w  trakcie  dyskusji  Pani  dyrektor  Sawczuk  odebrała  mu  głos  mówiąc
“zabraniam Panu mówić”. Zapytał, czy w taki sposób przebiega dyskusja z mieszkańcami, z
radą i ze wszystkimi.

Pan Wójt odpowiedział, że uczestniczył w zebraniu i Pani dyrektor powiedziała, że to nie jest
czas na kampanię wyborczą i w związku ze sposobem wypowiedzi Pana Pytla odbiera mu
głos. Pan Wójt stwierdził, że rozumie postępowanie Pani dyrektor, bo w placówce Zespołu
Szkół  tak  jak  we wszystkich  placówkach  samorządowych  obowiązuje  zakaz  prowadzenia
kampanii  wyborczej.  Spotkanie  zorganizowała  rada  rodziców,  tylko  jedna  osoba  z  rady
rodziców uczestniczyła w rozmowie z Wójtem, pozostali rodzice nie chcieli wypowiadać się
na ten temat.

Pan Sławomir Pytel stwierdził,  że kodeks wyborczy określa, że zabrania się prowadzenia
kampanii wyborczej na terenie szkół i placówek oświatowych wobec dzieci. Nic się nie mówi
na temat prowadzenia kampanii wobec dorosłych, ma to tylko nie zakłócać porządku. Pan
Pytel  wyjaśnił,  że  na  zebraniu  był  zaproszonym  gościem  a  Pani  dyrektor  na  początku
powiedziała, że nie jest prowadzącą zebranie, ponieważ zgodnie ze statutem prowadzącym
zebranie jest przewodniczący rady rodziców. Pani dyrektor nie miała więc prawa aby odebrać
głos.

Pani Przewodnicząca stwierdziła, że dyskusja na temat przebiegu zebrania w szkole nie jest
przedmiotem obrad i  poprosiła  o  powrót  do tematu  związanego ze zmianami  w budżecie
gminy.
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Pan Stefan Troc
Stwierdził, że jest zaniepokojony zmniejszeniem planu wydatków budżetowych dotyczących
remontu dróg gminnych. Zabieramy 18 tys. zł. z tego zadania. Na każdej sesji są zgłaszane
wnioski w sprawie remontu dróg gminnych. Podał przykład Moszczony Królewskiej, gdzie
zgłaszano  wiele  dróg  do  naprawy,  między  innymi  drogę  na  łąki  Stwierdził,  że  teraz  są
doskonałe warunki atmosferyczne do kontynuowania prac przy tej drodze.
Zgłosił wniosek w sprawie nie zmniejszenia planu wydatków budżetowych na remonty dróg
w kwocie 18 tys. zł.

Pan Wójt wyjaśnił, że zmniejszyliśmy wydatki na drogi pozostawiając 10 tys. zł. na to, co
realnie jesteśmy w stanie jeszcze teraz zrobić na drogach.
Zapewnił, że to co było możliwe do zrobienia na drogach, zostało zrobione.

Pani Maria Boguszewska zapytała  o wyniki  przeprowadzonej  w roku bieżącym kontroli
kompleksowej  gospodarki  finansowej  gminy przeprowadzonej  przez  RIO w Białymstoku.
Gdzie Rada Gminy może zapoznać się z wynikami tej kontroli?
Pani Skarbnik Gminy podała adres strony internetowej RIO, na której znajdują się zalecenia
pokontrolne: http://www.bialystok.rio.gov.pl/

Pani  Przewodnicząca  Rady poinformowała,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w
budżecie gminy na rok 2014 uzyskał pozytywną opinię Komisji Rady.
Odnosząc się do wniosku Pana Stefana Troca Pani Skarbnik i Pan Wójt Gminy wyjaśnili, że
pieniądze  te  są  potrzebne  na  zaciągnięte  zobowiązania  (trzeba  zapłacić  za  wykonaną
dokumentacje na kładkę). Udzielili szczegółowych wyjaśnień w tej sprawie. Stwierdzili, że
jeśli  zmienić  budżet  zgodnie  z  wnioskiem Pana  radnego,  to  trzeba  znaleźć  pieniądze  na
pokrycie, bo będzie brakowało tych 10 tys. zł. Stwierdzili,  że zmian w budżecie dokonuje
Wójt.

Wyjaśnienia  te  nie  przekonały  Pana  radnego  Troca i  podtrzymał  swój  wniosek  w  tej
sprawie.  Stwierdził,  że  nie  zgłasza  żadnego  nowego  zadania,  chodzi  mu  tylko  o  nie
zmniejszanie środków na drogi zapisanych wcześniej w budżecie. 

Pan Sławomir Pytel stwierdził,  że  ze strony Pana Wójta  występuje  brak dobrej  woli  do
współpracy  z  Radą.  Zamiast  jeszcze  przed  zimą  zadbać  o  drogi,  wykonać  niezbędne
dożwirowania, mówi że nie widzi takiej możliwości. Zdaniem Pana radnego po prostu nie
chce wykonać tych prac.

Pan  Wójt odpowiedział,  że  cel  radnego  zderza  się  z  logiką  i  konkretnym  widzeniem
funkcjonowania budżetu i tego, co można zrobić. Stwierdził, że też chce zrobić wiele rzeczy
ale patrzy w cyfry,  patrzy w możliwości i mimo wszystko z pewnych spraw rezygnuje na
rzecz innych. Mamy pewność, że na kwotę wyższą niż 10 tys. nie uda się nam wykonać prac
na drogach. To są kwestie zamówień kruszywa, mocy przerobowych firm itp.

Pani Przewodnicząca w pierwszej kolejności poddała pod głosowanie projekt uchwały w
sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2014 przedstawiony przez Wójta Gminy Mielnik.

http://www.bialystok.rio.gov.pl/
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Rada Gminy 5 głosami za, przy 2 głosach przeciw i 5 głosach wstrzymujących się
podjęła uchwałę nr XXXIII/243/14 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2014.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 10.

Pani  Skarbnik przedstawiła  projekt  uchwały w sprawie  zmian  w Wieloletniej  Prognozie
Finansowej Gminy Mielnik na lata 2014-2025. Poinformowała, że przewidywane zadłużenie
gminy na koniec 2014r.  wyniesie  5.185.161,16 zł.  Jest  to pożyczka zaciągnięta  w 2010 i
2011r. na budowę oczyszczalni ścieków i zaciągnięty w 2012r. kredyt w kwocie 1 milion 920
tys. zł., w roku 2013 – w kwocie 1 milion 200 tys. zł. i w roku bieżącym 1 milion 640 tys. zł.
Przetarg na kredyt w roku bieżącym został już rozstrzygnięty,  jest na dobrych warunkach,
zaciągniemy go w Banku Spółdzielczym w Hajnówce.

Pani Maria Boguszewska
Stwierdziła, że wycofujemy pieniądze przeznaczone na bieżące naprawy dróg i przeznaczamy
je na projekty,  które zostały wycofane  z  realizacji.  To budzi  wśród radnych niepokój,  że
pieniądze które powinny być zainwestowane w naszą gminę idą do kieszeni ludzi z zewnątrz.

Pani  Przewodnicząca  Rady poinformowała,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w
Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy Mielnik  na  lata  2014-2025 uzyskał  pozytywną
opinię Komisji Rady.

Rada Gminy 9 głosami za, przy 3 głosach wstrzymujących się, podjęła uchwałę nr
XXXIII/244/14  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na
lata 2014-2025.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 11.

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie utraty mocy uchwały nr XII/50/07
Rady  Gminy  Mielnik  z  dnia  19  grudnia  2007  r.  w  sprawie  zwolnień  w  podatku  od
nieruchomości w ramach pomocy de minimis.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  12  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXXIII/245/14 w sprawie utraty mocy uchwały nr XII/50/07 Rady Gminy Mielnik z dnia 19
grudnia  2007 r.  w sprawie  zwolnień  w podatku od nieruchomości  w ramach  pomocy de
minimis.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 12.

Pan  Wójt  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  nabywania,
zbywania i  obciążania nieruchomości  gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub najmu na
czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony.
Wyjaśnił,  że  Wojewoda  Podlaski  wniósł  uwagi  do  wcześniej  podjętej  uchwały,  dlatego
zmieniliśmy uchwałę. Wprowadzone zapisy rozszerzają uprawnienia Rady Gminy związane
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ze zbywaniem nieruchomości.

Pani Maria Boguszewska przytoczyła najważniejsze zmiany z projektu uchwały.

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały w sprawie określenia zasad
nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub
najmu na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony  uzyskał pozytywną
opinię Komisji Rady.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  12  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXXIII/246/14 w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości
gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub najmu na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na
czas nieoznaczony.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 13.

Pani  Alicja  Sawczuk  -  Przewodnicząca  Gminnej  Komisji  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych  przedstawiła  Gminny  Program  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2015 rok. Na prośbę Pana radnego Pytla
przybliżyła radnym problem dotyczący patologii wśród młodzieży i w rodzinach.

Pan  Sławomir  Pytel  zwrócił  uwagę.  że  w  trakcie  święta  szkoły  odbył  się  pokaz  bicia
maczugą  po  głowie  i  ścinania  głowy.  Pan  radny  uznał  takie  epatowanie  przemocą  za
niewychowawcze.

Pani Alicja Sawczuk odpowiedziała, że był to pokaz rycerzy i przybliżał czasy, w których
tak  się  działo.  To  była  lekcja  historii,  w której  było  wiele  przemocy  (wojny,  rewolucje,
powstania). Zdaniem Pani dyrektor trzeba o tym mówić choćby po to, aby zapobiegać tego
rodzaju zjawiskom.

Pani  Przewodnicząca  Rady poinformowała,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia
Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i
Przeciwdziałania Narkomanii na 2015 rok uzyskał pozytywną opinię Komisji Rady.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  12  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXXIII/247/14 w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2015 rok.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 14.

Pan Tadeusz Szeweluk – dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mielniku przedstawił
projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  taryfy  cenowej  dla  zbiorowego  odprowadzania
ścieków na terenie Gminy Mielnik.
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Pan J          W                     stwierdził, że jest dużym odbiorcą wody, ale znaczna część tej
wody nie  pójdzie  do ścieków, ponieważ jest  zużywana przez  zwierzęta  w gospodarstwie.
Zapytał, jak rozdzielić zużycie wody na cele domowe i dla zwierząt.

Pan  Tadeusz  Szeweluk poinformował,  że  w  takiej  sytuacji  należy  montować  liczniki.
Powinniśmy płacić tylko za to, co jest ściekiem i wpada do kanalizacji. Po podłączenia się do
kanalizacji  sanitarnej  i  podpisania  umowy  z  ZGK  będzie  montowany  nowy  licznik,  a
użytkownik  powinien  zamontować  drugi  licznik  Różnica  pomiędzy  pobraną  wodą  a
odprowadzoną  do kanalizacji  będzie  odpisywana.  Będziemy płacili  tylko  za  ścieki,  które
faktycznie zostały zrzucone do kanalizacji sanitarnej.

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała,  że projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia
taryfy cenowej dla zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mielnik uzyskał
pozytywną opinię Komisji Rady.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  12  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXXIII/248/14 w  sprawie  zatwierdzenia  taryfy  cenowej  dla  zbiorowego  odprowadzania
ścieków na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str...........prot.)
(po przerwie)

Do punktu 15.

Pani Przewodnicząca Rady odczytała odwołanie Pani H      A             skierowane do
radnych  Rady  Gminy  Mielnik  w  sprawie  udzielenia  jej  pomocy  w  sprawie  anulowania
wypowiedzeń lokalu mieszkalnego mieszczącego się w Zespole Szkół w Mielniku

(w zał. na str...........prot.)
Pani Przewodnicząca przypomniała, że w sprawie tej Pani A                 złożyła skargę na
Wójta Gminy Mielnik, a Rada Gminy podjęła uchwałę uznającą skargę za zasadną.
Zwróciła się z zapytaniem do Pana Wójta, czy podtrzymuje swoje stanowisko związane z
wypowiedzeniem lokalu.

Pan Wójt odpowiedział, że z pismem Pani A                      zapoznał się w dniu dzisiejszym i
nie  chce  na  szybko  ustosunkowywać  się  do  jego  treści.  Podtrzymuje  swoje  stanowisko
wyrażone  na  sesji,  na  której  rozpatrywano  skargę,  że  interes  jednej  osoby  nie  może
decydować o interesie całego Zespołu Szkół. Pani A                    zaproponowano nowe
warunki do zamieszkania, które zdaniem Pana Wójta były bardzo dobre.

Pani Maria Boguszewska
Przypomniała, że Rada Gminy podjęła uchwałę, że skarga Pani A                       jest zasadna,
ponieważ nie  ma potrzeby wyprowadzać  Pani  A                z  budynku mieszkalnego
położonego przy ul. Brzeskiej w Mielniku. Takiej potrzeby Rada Gminy i Komisja Rewizyjna
nie zauważyły.  Pan Wójt  powinien respektować stanowisko Rady Gminy w tej  sprawie i
anulować wypowiedzenie i pozwolić ludziom tam mieszkającym spokojnie żyć.

Pan  Kazimierz Tobota zapytał w jaki sposób stanowisko Rady może wpłynąć na decyzję
Pana Wójta.
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Pan Wójt stwierdził, że radni mają prawo wyrazić swoje stanowisko w tej sprawie. Decyzje
związane z zarządem nieruchomości należą do Wójta. Zapytał Pani radnej Boguszewskiej czy
zapłaci mandat jeżeli PIP taki nałoży na nas za niespełnienie właściwych warunków w szkole.

Pan Maria Boguszewska odpowiedziała, że takiego mandatu na pewno nie otrzymamy.

Pan  Sławomir  Pytel uważa,  że  Rada  Gminy  nie  dysponuje  narzędziem,  które  może
rozwiązać ten problem. Zaproponował, aby zwrócić się do Prokuratury aby zbadała czy nie
dochodzi do przestępstwa z art.207 kk. Wynajem mieszkania może podchodzić pod stosunek
zależności,  do  tego  zalicza  się  również  znęcanie  psychiczne  o  którym  pisze  Pani
A                    .
Pan  radny  zgłosił  wniosek  aby  przesłać  materiały  do  oceny  prawnej  do  Prokuratury
Rejonowej w Siemiatyczach z wnioskiem o podejrzenie z art.207 kk.

Pan  Wójt stwierdził,  że  nie  zmieni  stanowiska  w  tej  sprawie.  Pani  A            
proponowano mieszkanie u Pani K       K         , naprzeciw szkoły i zostało to również
odrzucone.

Pan  Przewodnicząca  Rady stwierdziła,  że  dobro  dzieci  i  młodzieży  powinno  być  na
pierwszym miejscu a wielu nauczycieli dojeżdża do pracy w Mielniku.

Pani Maria Boguszewska zgłosiła wniosek w sprawie anulowania wypowiedzenia umowy
najmu lokalu mieszkalnego zajmowanego przez Panią H         A                     wraz z rodziną.

Rada Gminy w głosowaniu podjęła następujące stanowisko:

Stanowisko
Rady Gminy Mielnik 

podjęte na XXXIII sesji w dniu 7 listopada 2014r.

w  sprawie  anulowania  wypowiedzenia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  zajmowanego
przez Panią H          A                    wraz z rodziną.

Rada Gminy opowiedziała się za anulowaniem wypowiedzenia umowy najmu lokalu
mieszkalnego dokonanego przez Wójta Gminy Mielnik pismem z dnia 30 czerwca 2014r.

Za przyjęciem w/w stanowiska zagłosowało 7 radnych,  4 radnych było  przeciw,  1
osoba wstrzymała się od głosu.

Rada Gminy 4 głosami za, 5 przeciw i przy 3 głosach wstrzymujących się odrzuciła
wniosek  Pana Sławomira Pytla w sprawie przesłania odwołania Pani H         A                      z
dnia 5 listopada 2014r. i spraw poprzednich do Prokuratury Rejonowej w Siemiatyczach z
wnioskiem o rozpatrzenie w kierunku art.207 kodeksu karnego dotyczącym znęcania się nad
osobą będącą w stosunku zależności.
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Do punktu 16.

Pani Maria Boguszewska – Przewodnicząca Komisji ds. Organizacyjnych,  Społecznych i
Obywatelskich Rady Gminy Mielnik przedstawiła sprawozdanie z prac Komisji w 2014r.

(w zał. na str...........prot.)

Pan  Stefan  Troc –  Przewodniczący  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  przedstawił  ustne
sprawozdanie z prac Komisji w 2014r.

Do punktu 17.

Pani Przewodnicząca Rady złożyła informację dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych
złożonych Przewodniczącemu Rady Gminy i Wójtowi Gminy w 2014 roku oraz przedstawiła
analizę oświadczeń majątkowych przedłożonych przez Wojewodę Podlaskiego i Naczelnika
Urzędu Skarbowego w Siemiatyczach.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 18.

Pani  Przewodnicząca  zaprosiła  radnych  i  gości  obecnych  na  sesji  na  objazd  autobusem
terenu gminy w celu wizytacji inwestycji gminnych.

Pan Sławomir Pytel zapytał jaki jest cel tego wyjazdu, czy nie jest to reklama tej kadencji.
Stwierdził, że jest to spóźniona inicjatywa, taki wyjazd powinien odbyć się dużo wcześniej

Pan Wójt poinformował, że w związku z tym że już od pół godziny autokar czeka na radnych
udzieli na piśmie odpowiedzi na złożone przez radnych zapytania. W trakcie wyjazdu również
ustnie udzieli odpowiedzi na zgłoszone zapytania. 

Do punktu 19.

Pan Wójt Gminy podziękował radnym za współpracę i wspólnie z Panią Przewodniczącą
przekazał radnym medal na pamiątkę uczestnictwa w pracach Rady Gminy Mielnik w VI
kadencji 2010-2014.
Pan Wójt podziękował również sołtysom Gminy Mielnik za czteroletnią współpracę i wręczył
im pamiątkowe plakietki.

Pani  Przewodnicząca  Rady podziękowała  radnym  za  aktywną  pracę  na  sesjach,
podziękowała  radnym,  którzy  nie  startują  do  Rady  –  Pani  Marii  Boguszewskiej  i  Panu
Zbigniewowi  Jonio  za  długoletnią  pracę  społeczną  na  rzecz  Gminy  oraz  Pani  Oldze
Pogrebniak – Zastępcy Przewodniczącego Rady za współpracę i pomoc w prowadzeniu sesji.
Podziękowała  za  współpracę  Panu  Wójtowi  i  wręczyła  mu  pamiątkową  statuetkę.
Podziękowała również za współpracę Panu Sekretarzowi Gminy i pozostałym pracownikom
Urzędu Gminy, kierownikom jednostek organizacyjnych, sołtysom i mieszkańcom Gminy.
Osobom kandydującym do Rady Gminy życzyła wyborczego sukcesu.
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Do punktu 20.

Wobec wyczerpania porządku obrad XXXIII sesji Rady Gminy Pani Przewodnicząca
Rady podziękowała radnym i gościom za udział w sesji i zamknęła jej obrady.

Protokołowała:
Elżbieta Szymańska

  Przewodnicząca Rady

         Alina Hackiewicz-Stępień


